
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 35/2022

XXXV Posiedzenie w dniu 13 czerwca 2022 
Obrady rozpoczęto 13 czerwca 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:10 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Agnieszka Suchodolska – Podinspektor w Referacie Organizacyjnym;
3. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;
4. Krzysztof Zyśk – Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej; 
4. Michał Leśnikowski– Manager Sportu;
5. Tomasz Jarzębski – Opiekun boiska sportowego Orlik.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonała
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Informacja o działalności zespołu boisk sportowych Orlik.
3. Informacja o działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą.
4. Wydatki poniesione na akcję zima i remonty cząstkowe dróg.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka.

2. Informacja o działalności zespołu boisk sportowych Orlik.
Sprawozdanie z działalności zespołu boisk sportowych „ Orlik 2012” Miedźnie w roku 2021/2022 
przekazał Pan Tomasz Jarzębski. 
Radna Miśkiewicz zapytała o to czy planowane są remonty boiska i trybun.
Pan Tomasz Jarzębski odpowiedział, że on jest opiekunem „Orlika” a nie boiska sportowego.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Informacja o działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą.
Sprawozdanie z działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą czerwiec 2021- czerwiec 2022 
przedstawił Pan Michał Leśnikowski.
Radna Szymonik zapytała czy kiedykolwiek było kierowane pismo do gminy o to czy dla dzieci które 
zdobywają wysokie pozycje podczas rozgrywek mogą liczyć na jakąś nagrodę od Urzędu Gminy.



Michała Leśnikowski odpowiedział, że tak. W zeszłym roku kiedy zawodniczki klubu sportowego 
„Tytan” Ostrowy zdobyły wicemistrzostwo województwa w turnieju Kinder Joy of moving zostało 
złożone pismo do Urzędu o uhonorowanie zawodniczek . Pan Wójt osobiście pogratulował 
zawodniczkom i ich rodzicom sukcesu i wręczył im upominki.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Wydatki poniesione na akcję zima i remonty cząstkowe dróg.
Inspektor Krzysztof Zyśk omówił temat mówiąc o tym , że odśnieżaniem dróg na terenie Gminy Miedźno
zajmują się dwie firmy: „BOMAX” Maj Bogdan oraz „KOP-TRANS” Bęben Piotr. Koszty które zostały 
poniesione na akcje zima wynosiły ok. 148 tys. złotych.
Radna Stobiecka zapytała czy remonty cząstkowe dróg już się odbyły czy dopiero są w planach.
Inspektor Zysk odpowiedział, że część ulic na terenie gminy już przeszło remonty a cześć ulic będzie 
dopiero remontowanych.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a) zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na rok 
szkolny 2022/2023.
Podinspektor Agnieszka Suchodolska omówiła projekt uchwały.
Radny Graj wyraził wątpliwość co do ceny benzyny 95 podanej w projekcie uchwały. Uważa, że cena ta 
na pewno będzie wyższa w najbliższym czasie i dlatego warto byłoby jeszcze poczekać z podjęciem 
takiej uchwały.
Podinspektor Suchodolska powiedziała, ze uchwała dotycząca określenia cen jednostek paliwa w Gminie 
Miedźno na rok szkolny 2022/2023 musi zostać podjęta przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego.
Radna Stobiecka również stwierdziła, że sytuacja na rynku paliw zmienia się tak dynamicznie, że warto 
byłoby wstrzymać się z podjęciem takiej uchwały.
Przewodnicząca Komisji złożyła formalny wniosek w sprawie uaktualnienia średnich cen jednostek 
paliwa na teranie Gminy Miedźno na rok szkolny 2022/2023 i poddany pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
uaktualnienia średnich cen jednostek paliwa na teranie Gminy Miedźno na rok szkolny 2022/2023.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie określenia cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na rok szkolny 
2022/2023.
Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
PRZECIW (7)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie.

b) zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

6. Sprawy różne.
a) sprawa dotycząca wypłaty odszkodowania.
Inspektor Dariusz Nowak przedstawiła wniosek skierowany do Wójta Gminy Miedźno dotyczący 
odszkodowania za działki gruntu przejęte pod drogi publiczne w wyniku podziału nieruchomości 
dokonanego na wniosek właściciele. Działki położone są w Ostrowach nad Okszą przy ulicach 
Zadwornej, Dobosza i Mietodła obręb ewidencyjny Ostrowy.
Radny Graj zaproponował aby wypłacić im odszkodowanie za kwotę taką jaką zapłacili za działkę czyli 
35,27 zł za metr kwadratowy.
Radna Miśkiewicz zaproponowała aby spróbować wnioskodawcom przedstawić taką kwotę i zobaczyć 
jaka będzie ich decyzja.
Radna Stobiecka zaproponowała przegłosowanie formalnego wniosku w sprawie odszkodowania dot. 
działki 809/3 w obrębie Ostrowy - komisja proponuje maksymalną kwotę 36 zł za metr kwadratowy. 
Głosowano wniosek w sprawie:
odszkodowania dot. działki 809/3 w obrębie Ostrowy - komisja proponuje maksymalną kwotę 36 zł za 
metr kwadratowy.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Mirosław Zielonka
BRAK GŁOSU (1)
Małgorzata Szymonik
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.10.

Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


